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Abstract (en)
A smoke-free cigarette (10) comprises a self-sufficient heating unit (14) for producing heat and a nicotine reservoir. The nicotine reservoir includes
nicotine, a nicotine-containing compound or tobacco enriched with nicotine compound. The heating unit is designed such that it has a fluid including
sodium acetate trihydrate, sodium sulfate, Glauber's salt or magnesium nitrate hexahydrate. The fluid in oversaturated form emits heat during
crystallization of sodium acetate trihydrate, sodium sulfate, Glauber's salt or magnesium nitrate hexahydrate. An independent claim is included for
a method for filling smoke-free cigarette, which involves heating sodium acetate trihydrate, sodium sulfate, Glauber's salt or magnesium nitrate
hexahydrate.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft eine rauchfreie Zigarette, wobei die Zigarette eine autarke Wärmeeinheit zur Erzeugung von Wärme sowie ein
Nikotin-Reservoir umfasst, in dem sich Nikotin oder eine nikotinhaltige Verbindung befindet, wobei die Wärmeeinheit derart ausgeführt ist, dass sie
eine Natriumacetat-Trihydrat und/oder Natriumsulfat und/oder Glaubersalz und/oder Magnesiumnitrat-Hexahydrat enthaltende Flüssigkeit aufweist,
die in der Wärmeeinheit in einer übersättigten Form vorliegt und die bei der Kristallisation des Natriumacetat-Trihydrats, des Natriumsulfates, des
Glaubersalzes und/oder des Magnesiumnitrat-Hexahydrats Wärme abgibt.
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